
Protokoll styremøte LRKK  

Dato/Tid 07.12.2023 kl 19:00-21:00 

Sted Fabrikken 

Tilstede Anders, Hilde, Else Marie, Pete, Jens Uwe 

Forfall Jan, Mariann 

Referent Hilde/Jens Uwe 

Møtets hovedhensikt og fokus: 
Planlegge årsmøte 

 
 

1. Økonomi 

Jens Uwe presenterte en foreløpig oversikt over resultat for 2023.  

Solid økonomi med høy egenkapital. 

Det er registrert lavt forbruk i 2023, hovedsakelig på grunn av innstilt aktivitet grunnet flom. 

Noen avvik med økte kostnader kompenseres av forsikringsutbetaling etter flom. 

Det er ikke alle faktura som har kommet fram til kassereren, men det meste er på plass.  

 

Else Marie innhenter informasjon og lager en samlet oversikt i relasjon til forsikring. 

Siste tall innrapporteres. 

 

 

2. Padleled Innlandet 
Jens Uwe og Hilde har hatt møte med Fylkeskommune ang. fremdrift for vår del av 

Padleled Innlandet, 04.12.23 

Jens Uwe og Jan har deltatt i møte med Norges Padleforbund og naboklubber i innlandet 

05.12.23. med representanter fra 5 andre klubber. Padelforbundet var representert med 

Styreleder, styremedlem, og 2 fra administrasjonen. Samarbeid mellom klubbene i 

Innlandet og Padleleden var blant tema. Fylkeskommunen orienterte om sin arbeidet med 

padleleden og om muligheter for finansiering av klubbenes infrastruktur (klubbhus, brygger, 

utearealer, etc. med henvisning til Spillemidler (som IFK innstiller til) og andre 

finansieringsmuligheter, deriblant Sparebankstiftelsen. 

 

Tiltak padleled: 

Trinn 1: Etablere arbeidsgruppe – padleled – Jens Uwe innkaller, kartlegge og beskrive 

ruter. publisering av ledene i appen padleruter. 

Trinn 2: Innhente tillatelser fra grunneiere, etablere hensiktsmessig infrastruktur, som f.eks. 

skilt, adkomst til vannet, utedoen, gapahug:  

 

Finansiering: 

Midler til trinn 1 - planarbeid (inntil kr 28.000,-) - må brukes innen 01.08.2024. 

 

 

 

 



3. Oppgradering av klubbhuset 
 

På begge møtene oppfordret IFK til å se generelle behov for oppgradering av infrastruktur 

og arbeidet med padleled i sammenheng. Det ble gitt signaler om at IFK kan bidra med 

administrativ bistand med tanke på utvikling av infrastruktur rundt klubbhuset. 

Fylkeskommunen er i gang med et samarbeid om utvikling av infrastruktur i forbindelse 

med padleled både med de respektive klubbene og Sparebankstiftelsen. De har satt frist for 

innspill til tiltak, 01.03.24, for å søke tilskuddsmidler via Fylkeskommunen/ 

Sparebankstiftelsen.  

Tippemidler kan være 1/3 av totale kostnader resten via egenkapital, tilskudd fra f.eks. 

Sparebankstiftelsen, IFK, og dugnadsinnsats. 

 

Fremdrift: 

Trinn 1: Utvikle en ideskisse for en oppgradering av klubbhuset. Det engasjeres en 

arkitekt for et avgrenset idearbeit-oppdrag. Anders tar kontakt med Sam, Mange 

Bekker. Det omdisponeres midler til et skisseprosjekt i budsjettet for 2023. 

 

Trinn 2:  Oppgradering av klubbhuset gjør etablering av et utvalg svært aktuelt. Etablere 

et større anleggsutalg. Jan annonserte interesse for engasjement via Facebook. 

3 medlemmer har gitt tilbakemelding om at de gjerne ønsker å bidra. Kan noen 

av disse rekrutteres her eller til andre utvalg/komiteer?  

 

4. Planlegge årsmøte 
Anders har utarbeidet plan for fremdrift. Denne ble presentert på styremøtet. 

Gjennomgang med ved kontrollutvalget - Anders 

 

Hvem står på valg? 

Styret:     Kontrollutvalget:  

- Anders    - Hele utvalget 

- Else Marie    

- Jan 

- Mariann (vara) 

 

 Gjennomføring: 

Formell del (Anders og Jens Uwe) 

- Årsberetning: Utvalgene sender sine årsberetninger til styreleder 

- Budsjett/regnskap: Utvalgene melder budsjett direkte til kasserer 

- Valg Møte– Jan gjennomførte med valgkomiteen møte i oktober 

 

Uformell del/ medlemsmøte (Jan, Else Marie og Hilde)  

- Utvalgene presenterer sine årshjul/terminlister 

- Padleled Innlandet 

- Etablere anleggsutvalg 

 

5. Kommende Styremøter på Fabrikken 

04.01.24 

01.02.24 

22.02.24 


